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este ENED
In navolging op de brief van de VGN (8-1-2021) aan minister de Jonge, doen we een indringend beroep op de

minister om zowel te komen met een perspectief voor alle cliénten en medewerkers in de gehandicaptenzorg alsocok

een oplossing te bieden op de korte termijn voor de noden en gezondheidsrisico’s die wij zien. De noodzaak daartoe

hebben we uitgebreid toegelicht in de brief van gisteren. Het geschuif met de volgorde in de strategie leidt ertoe dat

het grootste deel van de cliénten veel later wordt beschermd tegen Corona dan was afgesproken. En later dan wij
verantwoord vinden. De nood is hoog, de gezondheidsrisico’s ook. Vandaar de brief.

In aanvulling op de vraag naar het concrete, nieuwe perspectief vragen we de minister om op korte termijn de

medewerkers te mogen uitnodigen die in de “frontlinie” van de gehandicaptenzorg werken. Omdat een groep

kwetsbare cliénten langer moet wachten op bescherming, willen we de ringbescherming voor die cliénten alsnog
snel tot stand kunnen brengen door deze groep medewerkers z.s.m. te laten vaccineren.

Wij maken ons de meeste zorgen over de cliénten met een medische kwetsbaarheid. Je moet hierbij denken aan

cliénten met een indicatie voor wonen met intensieve begeleiding en verzorging (zorgprofiel 5), cliénten met een

indicatie voor wonen met begeleiding en volledige verzorging en verpleging (zorgprofiel 8). En je moet denken aan

oudere cliénten (50-plussers) in de andere zorgprofielen voor de Ghz. Als we deze groepen bij elkaar optellen is dat

een groep van ca. 24.000 cliénten (ik kan je de onderverdeling sturen). Een deel daarvan zal ook in de groep zitten

die snel voor Pfizer in aanmerking komt, maar een groot deel ook niet. Eigenlijk conform het algemene beeld. Daar

kunnen we nog enigszins voor corrigeren, en vervolgens gaat het hier om de groep medewerkers die met deze

cliénten werken. Het betreft een groep cliénten met een zeer grote afhankelijkheid, dus de ratio is zeker 1 op 1, en

omdat er met parttimers wordt gewerkt is het aantal medewerkers in de praktijk hoger dan het aantal cliénten. Op
basis van deze informatie gaat het om een groep van ca. 25.000 - 30.000 medewerkers. We zien graag dat in de

eerstvolgende slots deze groep daar wordt ingepast.

We kunnen deze zorgsituaties concreter in beeld brengen, en ook zorgen voor een nadere onderbouwing en

afbakening op basis van de best beschikbare kennis. De nood is ook bij andere doelgroepen heel hoog, denk aan de

cliénten met VG7 met een complexe zorgvraag en grote gedragsproblematiek. Daarom is en blijft van belang dat

perspectief voor allen gecreéerd wordt.

Dus als ik door redeneer op wat je me telefonisch en via de app liet weten, zou het totale beeld dan kunnen worden

dat cliénten in de Ghz nu als eerste aan de beurt zijn om deels met Pfizer en daarna deels met Moderna te worden

gevaccineerd. Dat een selecte groep medewerkers van ca. 25.000 - 30.000 nu ook met Pfizer kan worden

gevaccineerd en dat de overige medewerkers zo snel als mogelijk gevaccineerd worden, en als dat niet lukt met

Pfizer/Moderna, dan in ieder geval als eerste met Astra Zenica zodra die wordt geleverd.

Ik hoor graag van je.

Met vriendelijke groet,
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